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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a magyarországi halászat sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A völgyzárógátas  tógazdaságok súlyos gondokkal  küzdenek országszerte  a  klímaváltozás,  így a
tavasz óta tartó egyre nagyobb aszály és vízhiány miatt.  A probléma a Dunántúlon a leginkább
szembetűnő,  a  magyar  Akvakultúra  és  Halászati  Szakmaközi  Szervezet  tájékoztatást  adott  ki,
miszerint  a  halastavak  üzemi  vízszintje  sok  helyen  az  50%-ot  sem  éri  el.  A haltermelőknek
állománymentő kényszerlehalászásokat kell végrehajtaniuk, mivel drasztikusan lecsökkent a tavak
vízszintje,  a  kisebb  tavakon  pedig  költséges  módszerekkel,  így  levegőztető  készülékekkel  és
szivattyúzással próbálják orvosolni a gondokat, a halállomány fogyatkozását. Kérem, tájékoztasson,
hogy van-e hosszú távú célrendszerük, és ha igen,  akkor mi az a halászat klímaváltozásra való
felkészítésére, a tömeges halpusztulások megelőzésére!  


